
5 NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
Que estan castigant contínuament l’economia de les famílies 
covarxines i en este cas als propietaris de les cases i això és 
lamentable.
El Sr. Viol diu que fa l’explicació de vot, que ja s’ha fet i la rèplica 
al Sr. Zaragozà, que creuen que és una oportunitat adequada 
per a tirar en davant la urbanització del nucli antic, que es podria 
haver fet una altra obra, con l’escola de música, con deia el Sr. 
Zaragozà, però no arribava el pressupost, o qualsevol altra obra, 
però pensen que és una decisió meditada, que el projecte està 
inacabat, perquè arribe fins a on arribe la subvenció del Fons 
Local, con ha passat a altres ajuntaments, i que la solució que 
diu el Sr. Zaragozà del formigó imprès té moltes matisacions, i 
que invita a qui vullga que mire el carrer Hospital que està fet 
amb formigó imprès i desprès que opinen i fiquen en dubte que 
siga més econòmic  per varis motius: perquè els tècnics han dit 
que la llamborda dura més i quan hi ha algun tipus d’averia la 
reposició és més fàcil; amb el formigó sempre quede la senyal, 
i es pot veure en els carrers de llamborda que hi ha al poble. 
També perquè la majoria dels nuclis antics estan fets amb 
emperats amb llombardes, per exemple a València, i si és més 
car, a la llarga és més econòmic en conservació i manteniment. 
Que sobre lo que ha dit el Sr. Zaragozà d’afegir la subvenció 
del Ruralter és una solució que s’estudiarà, ja que s’està mirant 
quina és la manera d’abaratir les contribucions especials; que la 
seua intenció és fer pagar el menys possible, però el criteri és 
que tots paguen el mateix, i que és evident que no s’ha llegit el 
programa del JNP, que deia que tot el que puga canviar el futur 
del poble seria consultat, i creu que esta decisió no creu que 
puga canviar el futur d’un poble, 
Que el Sr. Zaragozà quan va ser alcalde també va cobrar 
contribucions especials al carrer Terol, i  mal passades i hi ha 
una carpeta plena d’al·legacions.
El Sr. Zaragozà diu que està clar que tot el que diu el grup 
popular li pareix malament el Sr. Viol, i en el carrer Terol es va 
obrir un carrer que no tenia eixida i és un punt d’expansió del 
poble, i resumint, que la qüestió és fer pagar, més impostos.
El Sr. Viol diu que no està malament tot el que fan els regidors 
del grup popular, ni la solució del formigó imprès, que hi ha 
preferències i s’han fet consultes a tècnics i atenent eixes 
consultes han decidit això, i que del carrer Terol es van passar 
contribucions a un tram de carrer que ja estava urbanitzat, i es 
pot veure l’expedient, i que s’aplique la Llei 2/2004.
El Sr. Zaragozà Julian diu que li pareix bé tot el que es fa, però 
que creu que la proposta que la subvenció del Ruralter es pot 
afegir per a abaratir les quotes.
El Sr. Viol  diu que això es té que veure si es pot fer, però cal 
veure si es pot una persona que ja tinga el carrer acabat.
El Sr. Zaragozà Julian diu que es repartisca entre tots els veïns.
El Sr. Viol diu que això és el que volen fer.
El Sr. Sales Sales comenta que el que diu el Sr. Zaragozà de la 
qüestió és fer pagar, creu que la qüestió és fer pagar a cadascú 
el que li toque, i no fer pagar a uns molt i a altres molt poc.
El Sr. Alcalde diu que amb les contribucions cadascú sap el que 
pague, però el sobrecost del museu i de les Unitats apartamentals, 
pe exemple, els està pagant tot el poble indirectament.

3r. APROVACIÓ DE RECTIFICACIÓ DE L’INVENTARI DE 
BENS A 1 DE GENER DE 2009. S’adone al Ple de la rectificació 
de l’inventari de bens, referida a 1 de gener de 2009, per a 
incloure principalment la casa del carrer Sant Joaquim, que ja té 
escriptura, i també  per a incloure a l’inventari, i poder registrar a 
nom de l’ajuntament un tros de terreny del carrer Roca Tallada, 
que ja està encadastrat a nom de l’ajuntament, i dues finques 

rústiques al polígon 2, parcel·les 516 i 501, que al cadastre 
consten a nom de “PROPIETARI” i no tenen propietari conegut.

Sotmesa la proposta a votació s’aprova per unanimitat.

En la seua explicació de vot el portaveu del grup popular Sr. 
Zaragozà diu que hi ha dubtes que les finques del polígon dos 
no tinguen propietari, que es mire bé per a evitar problemes 
legals a l’ajuntament en el futur.

El Sr. Alcalde diu que s’ha estudiat detingudament a quin 
nom anaven al cadastre anterior, s’ha consultat al cadastre de 
Castelló, i no conste cap propietari des de la darrera revisió.

La Sra. Orient Julian pregunte si s’ha consultat al Registre de la 
Propietat.

El Sr. Alcalde diu que sí.

4t. APROVACIÓ DE L’ALTERACIÓ DE LA QUALIFICACIÓ 
JURÍDICA D’UN TRAM DE CAMÍ AL POLÍGON 14. S’adona 
al Ple que per Resolució d’Alcaldia de data 11-12-2008 s’ha 
incoat expedient relatiu a la proposta d’alteració de la qualificació 
jurídica [desafectació] d’un  TRAM DE CAMÍ EN EL POLÍGON 
14, ENTRE LES PARCEL·LES  51 I 52, I AMB NUMERACIÓ 
PARCEL·LÀRIA 9012, deixarà de destinar-se a l’ús o servici 
públic canviant la seua qualificació de bé de domini públic a bé 
de caràcter patrimonial. 

Vist que la finalitat és realitzar una posterior permuta amb el 
propietari de les dues parcel·les esmentades, el qual a canvi 
d’este tram cedirà el terreny necessari i habilitarà el camí per 
la parcel·la 52, paral·lel a la carretera CV-10, per a permetre 
l’accés a les mateixes parcel·les a què s’accedix per este tram 
que es desafecta.

Vist que es va sol·licitar informe al Servici de Carreteres de la 
Generalitat Valenciana, i ho ha emès en sentit favorable al nou 
traçat proposat.

Vist que és competència del Ple aprovar l’expedient i que s’ha 
seguit el procediment assenyalat en l’article 8 del Reglament de 
Béns de les Entitats Locals.

El Ple Per unanimitat acorda:

1r/ Aprovar provisionalment l’alteració de la qualificació 


